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Styremøye Trondrudmarka Vegsamvirke 26.11.2024 

Deltagere:  Bård Asle Haraldset 
  Herbrand Haraldseth 
  Aase Lunde 

 

Sak 1. Vedtekter.  

Styret gjennomgikk alle innspill fra referansegruppen og gjør flere justeringer basert på disse. 

Vedtak: 
Omforent vedtektsforslag oversendes til Samvirkeforeningens husadvokat for en juridisk 
evaluering. Vi tar sikte på utsendelse av ferdig vedtektsforslag til medlemmene ila desember 
2024 

  

2. Vedlikehold ifm større utbygginger i området 
Man har tidligere opplevd at større utbygginger i området kan skape ekstraordinær stor 
belastning på veien. Styret ønsker å ta en tydeligere rolle i denne sammenhengen 

Vedtak: 
Styret tar proaktiv kontakt med utbyggere når det er nye utbygninger under oppseiling. Hensikten 
med kontakten er å forventningsstyre og koordinere hvordan utbygger sikrer at veien 
tilbakestilles til opprinnelig standard etter ferdig utbygging, i tillegg til å holde veien best mulig 
underveis i utbyggingen. 

3. Budsjett 2025. 

• Vinter/sommervedlikehold 
• Restfaktura til Holm 
• Tilbakebetaling av andelsinnskudd 
• Avsetning til fond 
• Er det ønskelig å øke vegavgiften ? 

Saken ble utsatt til neste møte 

 

4. Forenklet betalingsløsning ift bompasseringer for velforeningene i Nesfjellet 
Trondrudmarka Vegsamvirke tilbyr årlig alle vel i Nesfjellet en forenklet betalingsløsning. Denne 
baserer seg på at Velforeningene betaler en fast sum ut ifra størrelsen til velforeningen. Dette 
innebærer at velforeningens medlemmer derav ikke trenger å betale via vipps ved hver 
passering. Dette sikrer Vegsamvirket forutsigbare inntekter og en enklere løsninger for våre 
naboer i fjellet. 

Slik løsningen er utformet i dag er det stor forskjell mellom vellene ift hvor mye som innbetales 
pr hytte. Store velforeninger gis svært uforholdsmessig fordelaktig pris.  

Vedtak. 
Styret setter opp forslag til ny løsning før utsendelse av tilbud til velforeningene for 2025 
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5. Eventuelt 
Gjennomgang av referatet fra forrige møte 

Styret ønsker bedre oversikt over hvilke hytteområder brukere av de ulike parkeringsplassene i 
området kommer fra. Styret planlegger derfor å gjennomføre spørreundersøkelse gjennom fysisk 
oppmøte på dager det står mange biler på parkeringsplassene.   
 


